

PEDAGO RY
HALLITUKSEN KOKOUS 3/25

Aika: 3.2.2025 klo 17:15
Paikka: Päärakennus C 411
Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

Läsnä: Veera Hynninen
Maria Malinen
Siiri Lampinen
Saara Nurro
Elisa Ruoppa
Janne Rajamäki
Aapo Nikula
Siiri Nissinen
Matilda Hell
Leevi Henna
Linnea Jylhä
Annastiina Sahlberg
Olivia Haataja
Marianna Palola poistui klo 18.37
Roosa Ukkola poistui klo 20.05
Tuulia Turpeenoja
Eero Kokkarinen saapui klo 17.47

1. Kokouksen avaus

Veera Hynninen avasi kokouksen ajassa 17.15

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esitetään poistettavaksi kohta 5.4. Luottamustehtäviin hakemisen ohjesääntö.

Esitetään lisättäväksi kohtaan

5.4. Jäsenrekisteri

5.6. Vuosijuhlakutsut

19.5. SOOLin Pre-Talvipäivät 19.2. @Kampusalue

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Aapo Nikula ja Leevi Henna.

5. Hallinto

5.1. Puheenjohtajiston terveiset

Puheenjohtajisto muistutti, että kokouksissa kaikki saavat kommentoida kaikkiin kohtiin, vaikka se ei koskettaisi suoraan omaa pestiä. Pestit ovat omat vastuut, mutta Pedagon eteen teemme yhdessä töitä.

Veera Hynninen osallistui SOOLin järjestämään puheenjohtaja -koulutukseen 24.-26.1.2025. Sieltä terveisenä, ideoiminen ja ideoiden esiintuominen on hyvin toivottavaa hallituksena toimimisessa. Kuitenkin, jos suunnitteilla on suurempia muutoksia toimintaan tai uusia asioita, tulee asiat ensin esittää hallitukselle, jotta voimme yhdessä tehdä lopullisen päätöksen. Lisäksi, jos teemme jotain päätöksiä, jotka koskettavat henkilöä itseään tai läheistä niin pitää jäädä itsensä päätöksenteosta.

Veera Hynninen on erityisopettajaharjoittelussa 10.2.-28.2. välisen ajan. Tällä ajalla hallitusasioissa ensisijaisesti yhteys Maria Maliseen.

OTI 10.2. vaihdetaan YTI:ksi.

5.2. Hallituksen pohinät

5.2.1. Hallituskuvaus 5.2. klo 14 @Päärakennus

Hallituksen kuvaus Instagramia ja nettisivuja varten. Kuviin päälle hallituspaidat ja siisti alaosa. Kiireisimpien yksilökuvat otetaan ensin ja sen jälkeen otetaan ryhmäkuva. Lopuksi muiden yksilökuvat.

Yhteistyökumppani Tuukka Tauru tulee ottamaan kuvat, mutta ei ole tullut vielä vastausta kirjalliseen varmistukseen. Mikäli kuvaaja ei tule paikalle niin otetaan puhelimella kuvat.

5.2.2. SOOL/OAJ Järjestökurssi 8.-9.2. @Oulu

Järjestökurssille edustamaan lähtevät Janne Rajamäki, Siiri Nissinen ja Saara Nurro.

5.2.3. Helmikuun tapaamiset

4.2. klo 18.00 Hallituksen hengailu.

10.2. YTI eli yhteisen työskentelyn ilta.

5.3. Nimenkirjoittajat

Tämän vuoden hallituksen nimenkirjoittajat ovat Veera Hynninen, Siiri Lampinen ja Saara Nurro.

5.4. Jäsenrekisteri

JYY:n järjestöseminaarissa 17.-18.1.2025 ilmeni joitakin mahdollisia puutteita yhdistyksen jäsenrekisterissä ja nyt selvitetään, millaisia muutoksia tulee tehdä. Kide.appista on nyt muutettu niin, että jokainen jäsen tulee hyväksyä erikseen.

Veera Hynninen ehdotti, että hänet valtuutettaisiin jäsenten hyväksyjäksi. Suoritettiin suljettu käsiäänestys hallitusten jäsenten kesken. Ääntenlaskijoina toimivat pöytäkirjantarkastajat Aapo Nikula ja Leevi Henna. Ehdotus hyväksyttiin äänin 11 - 0. Menetellään näin niin kauan kunnes saadaan tarkempaa tietoa.

5.5. Kapprokannanotto

Veera Hynninen ja Maria Malinen esittelivät yhteisen työskentelyn illassa muokatun Kapproadressin hallitukselle ja hallituksen hyväksynnän jälkeen muille Kapselipuheenjohtajille. Kapselipuheenjohtajien kanssa keskusteltiin ja päädyttiin, että voisi olla Pörssin ja Kauppakadun approjen kanssa tehtävän yhteistyön kannalta mielekkäämpää laittaa pohdintamme sähköpostimuodossa eikä adressina. Sähköpostiviestiin osallistuisivat kaikki Kapselijärjestöt. Ynnää on lähestytty ideamme kanssa ja odotamme vastausta sieltä. Jos Ynnä ja muut jo adressin allekirjoittaneet ainejärjestöt haluavat lähestyä asiaa adressilla, Kapselit laittavat oman sähköpostiviestinsä Pörssille ja Kauppakadunapprojen toimikunnalle.

5.6. Vuosijuhlakutsut

Tietokilta ry:n vuosijuhlat 28.2. ja sillis 29.2. (6.2. asti aikaa ilmoittautua). Vuosijuhlille lähtevät mahdollisesti edustamaan Eero Kokkarinen ja Maria Malinen. Palataan asiaan myöhemmin.

Varkaat ry:n vuosijuhlat 28.3. ja sillis 29.3. Edustamaan lähtevät Janne Rajamäki ja Aapo Nikula.

Lööppi ry:n vuosijuhlat 28.3. ja sillis 29.3. Hallitus päätti, että ei edusteta kyseisillä vuosijuhlilla.

6. Toimikuntien kuulumiset

6.1. OKL:n toimikunnat

6.1.1. Pedagoginen toimikunta

Viimeisin kokous 14.1.2025, Elisa Ruoppa oli paikalla. Kokouksessa tutustuttiin ja juteltiin samana päivänä olleesta ensimmäisestä Oppiva OKL -tempauksesta ja suunniteltiin tulevaa (22.4.2025) vastaavaa tapahtumaa. Seuraava kokous pidetään 17.2.2025

Roosa Ukkola esitti toiveen, että oppiva OKL ei järjestettäisi niin aikaisin (8.30-10.30). Emme valitettavasti voi vaikuttaa aikatauluun. Tapahtumaan voi saapua myöhemmin ja tarvittaessa lähteä aikaisemmin. Tarjolla myös aamupalaa ja tästä tiedotetaan paremmin seuraavan tempauksen yhteydessä.

6.1.2. Opintoasiatoimikunta

Seuraava kokous pidetään 18.2.2025.

6.1.3. YVV-toimikunta

Kokous piti olla 3.2.2025, mutta Siiri Nissinen ja Linnea Jylhä eivät saaneet kutsua.

6.1.4. Yhteistyötoimikunta

Seuraava kokous pidetään 11.2.2025.

6.2. Fuksitoimikunta

Viimeisin kokous pidettiin 27.1.2025. Kokouksessa käsiteltiin fuksisitsejä ja kostajaisia.

Seuraava kokous pidetään 17.2.2025.

7. Talous

Saara Nurro ja Veera Hynninen ovat hoitaneet pankin kanssa asiat kuntoon. Nyt vain odotetaan tunnuksien saapumista postitse.

Kulukorvaushakemuksia on tullut, mutta niitä ei olla hyväksytty, koska ei ole vielä tunnuksia. Korvauksia tulossa yhteensä näillä näkymin noin 165 euroa.

Maksuja tulee olemaan Reaktori -salin vuokra fuksisitseiltä sekä Educa -messujen bussikyvyditykset.

Tilin saldo: 17 660,35 euroa.

Jäsenten määrä: 378.

Alumneja rekisterissä: 5

8. Viestintä

Siiri Nissinen ilmoitti, että Canva ei hyväksynyt meidän hakemusta maksuttomasta sopimuksesta. Selvitetään asiaa, sillä Pedago ry on yleishyödyllinen järjestö, joten meidän pitäisi saada se. Saara Nurro ehdotti, että soitetaan suoraan Canvan asiakaspalveluun.

8.1. Yhdistysavain

Verkkotunnuksen voimassaolo päättyy 14.2.2025. Veera Hynninen kysyi hallituksen mielipidettä, kuinka pitkäksi ajaksi uusitaan kun hinnasto on seuraavanlainen:

1 vuodeksi 50,61 €

2 vuodeksi 62,75 €

3 vuodeksi 72,87 €

4 vuodeksi 82,99 €

5 vuodeksi 93,11 €

+3,54€/kk

Päädettiin uusimaan viideksi vuodeksi. Saara Nurro hoitaa sopimuksen uusimisen.

8.2. TikTok

Siiri Nissinen toi esiin, että Pedagolla ei ole ollut TikTokia tähän mennessä ja ilmeisesti yksi syy on ollut tietoturva-asiat. Siiri on keskustellut muiden Kapseli -viestintävastaavien kanssa, joilla on TikTok. Muilla ainejärjestöillä TikTok toimii viestintäkanavana, jolla tavoittaa ihmisiä helpommin. Tiktokissa video voi mennä kenen tahansa for you pagelle, jolloin on helpompi tavoittaa esim. sellaisia ketkä ovat vasta hakemassa opiskelemaan. Kaikki hallituksesta

voisi tehdä sisältöä puheenjohtajiston ja viestintävastaavan kautta. Sinne pystyisi luomaan erilaista sisältöä, mitä ei voisi laittaa muualle. Jos TikTok tyylistä sisältöä olisi esimerkiksi Instagramissa niin infot voivat mennä ohi. Myös Jyväskylän yliopistolla on TikTok-tili.

Tuulia Turpeinen ja Aapo Nikula nostivat esiin, että käytämme esimerkiksi METAn ja Googlen alustoja, jotka eivät myöskään välttämättä ole sen enempää turvallisempia kuin TikTok.

Saara Nurro ja Leevi Henna toivat esiin, miten fuksien näkökulmasta Jyväskylän yliopiston luokanopettajien ainejärjestöstä sai todella vähän infoa verrattuna muiden kaupunkien ainejärjestöihin. Matilda Hell nosti esille, että nimenomaan ihmiset tekevät Pedagon ja tätä pystyisi näyttämään TikTokissa helpommin. TikTok olisi myös hyvä alusta tutoreille tehdä sisältöä ja saada jo syksyllä ennen opintojen alkamista tutoreiden kasvot fukseille tutuksi, jotta fukseilla on matalampi kynnyks osallistua ensimmäisiin orientaatioviikon tapahtumiin.

Käytiin keskustelua yleisesti siitä, miten TikTokkiin saisi tehtyä kevyempää materiaalia, sillä Pedagon Instagram on aika virallinen ja se halutaankin pitää sellaisena. TikTok -sisältö halutaan tietysti pitää samassa linjassa Pedagon muunkin sisällön ja arvojen kanssa. Tarkoituksena ei ole myöskään, että pelkästään hallitus olisi esillä videoissa vaan nimenomaan saada jäsenistöä enemmän näkyviin. Tapahtumissa voisi esimerkiksi kysyä ihmisiltä haluaako he osallistua Pedagon TikTokkiin. Keskusteltiin myös siitä, että jokaiselta kysytään kuvauslupa ja Kide.appiin tapahtumakuvaukseen ja tapahtuman ilmottautumiseen voitaisiin lisätä kuvauslupa -kohta. Tällöin tapahtuman turvahenkilö(t) olisivat tietoisia keitä saa ja ei saa kuvata. Lisäksi tapahtuman alussa turvahenkilö(t) kertoisivat kuka tapahtumassa ottaa kuvia/videoita niin ihmiset myös tietävät kelle voi mennä suoraan sanomaan, mikäli ei halua esiintyä kuvissa.

Puheenjohtajisto esitti näkökulmia, joita tulee ottaa huomioon keskustellessa TikTokista, sillä asioita pitää tarkastella pidemmällä tähtäimellä. Tällä hetkellä TikTokissa on ollut keskustelua siitä, miten pysyvä alusta tulee olemaan eli emme voi tietää, onko alustaa enää esimerkiksi vuoden päästä. Tälle vuodelle löytyisi tekijä/tekijöitä, mutta emme voi olla varmoja, että tulevaisuudessa on näin. Eli haluammeko tehdä nyt töitä TikTokin eteen, jos se ei jatkossa tule olemaan aktiivinen. Yhdenvertaisuuden näkökulmasta täytyy pohtia keitä TikTokeissa näkyy, jotta kaikilla halukkailla on mahdollisuus päästä osallistumaan. Viestinnän tulee myöskin olla linjassa muun viestinnän ja arvojen kanssa. Lisäksi täytyisi ottaa huomioon, että materiaali ei saa vaikuttaa negatiivisesti kenenkään töiden saantiin tulevaisuudessa. Puheenjohtajisto

myös ehdotti, että sisällöt hyväksytettäisiin hallituksen kokouksissa, joka olisi sisällön tuoton kannalta aika hidasta.

Siiri Lampinen toi esiin, että usein henkilöt ketkä hakevat viestintävastaaviksi ovat innostuneita ja kiinnostuneita tekemään kaikkea viestintään liittyvää. Voi olla myös mahdollista, että tulevaisuudessa on useampi viestintävastaava. Janne Rajamäki nosti esille, että emme voi tietää lähtökohtaisesti minkään alustan pysyvyydestä varmaksi. TikTok -sisällön tuottaminen ei myöskään tarvitse olla niin säännöllistä kuin esimerkiksi Instagramin, tämän vuoksi ei haittaa, jos joskus tulevaisuudessa tili ei olisi niin aktiivinen.

Keskustelua käytiin myös TikTokin vaikutuksesta työmarkkina. TikTok olisi linjassa Pedagon muun viestinnän ja arvojen kanssa, joten videoissa ei kuvattaisi alkoholia ja alkoholin vaikutuksen alaisena olevia henkilöitä vaan hauskaa ja harmitonta materiaalia, joten se ei luultavasti vaikuttaisi mitenkään työnhakuun. Tämän lisäksi keskustelussa nousi myös esiin, että työnantaja ei saa hakea työnhakijasta tietoa netistä.

Keskusteltiin myös, miten videoiden suunnittelu ja hyväksyminen olisi järkevää suorittaa. Mikäli videot aina hyväksytettäisiin hallituksen kokouksessa, se olisi liian hidasta julkaisemisen kannalta. Pohdittiin olisiko mahdollista suunnitella videot etukäteen tapahtumakohtaisesti, kun kuitenkin tapahtumat tiedetään jo hyvissä ajoin. Janne Rajamäki ja Siiri Nissinen muistuttivat, että TikTokin idea ei ole ottaa vain tapahtumista kontenttia vaan myös paljon muutakin.

Keskustelussa nousi esille, että TikTok olisi hyvä alusta saada näkyvyyttä ja tuoda Pedagoa helposti lähestyttävämmäksi. Asiasta ei kuitenkaan vielä äänestetty tai tehty päätöstä vaan jäädään pohtimaan ja palataan asiaan myöhemmin.

9. Kerhot

9.1. Liikuntakerho

Liikkavuorot pyörivät normaalisti ja kävijöitä on riittänyt. Liikkavuoron haalarimerkit on tilattu ja arviolta merkit tuli maksamaan 26€ per ainejärjestö.

Lajikokeilu järjestetään 12.3. ja luvassa on boulderointia. Lajikokeilu maksaa noin 10€ per henkilö (sisältäen varusteet). Tämän hetken arvion mukaan noin 15 henkilöä pääsisi kiipeilemään.

9.2. Kirjakerho

Seuraava kirjakerho pidetään 11.2. klo 18 Alkulähteellä, käsittelyssä Stephen Chboskyn Elämäni seinäruusuna. Seuraavaksi teemaksi on äänestetty rakkaus, mutta seuraavaa kirjaa ei ole vielä päätetty.

9.3. Käsityökerho

Edellinen kerho pidettiin 20.1. ja paikalla oli 11 henkilöä. Käsityölahjoituksia saatiin hyvin. Tällä hetkellä lahjoitukset ovat vielä kerhonvetäjillä, sillä he odottavat Novan vastausta, milloin ne voidaan toimittaa heille. Eväitä ostettiin yhteensä 15,71 eurolla, ja niistä riittää seuraaviinkin kertoihin. Seuraava kerho järjestetään 17.2. Alkulähteellä.

10. Yhdenvertaisuus

Yhdenvertaisuusvastaavat katsovat turvahenkilöiden ohjeistuksen läpi ja lisäävät sinne kohdan kuvaamisesta tapahtumissa.

11. Edunvalvonta

11.1. Edunvalvontakahvittelu

Edunvalvojat Elisa Ruoppa ja Janne Rajamäki suunnittelevat järjestävänsä edunvalvonnan kahvihetkiä noin kaksi kertaa kuussa niin, että jäsenistö saa tulla juttelemaan EV -asioista tai ihan muuten vaan. Paikkana Kasvisto tai Ruusula.

Ajatuksena julkaista koko kevään päivämäärät kerralla Instagramissa ja nettisivuilla sekä tulostaa Ruusulaan ja Kasvistolle mainokset. Siiri Nissinen ehdotti, että tehtäisiin mainostamisesta laajempaa esimerkiksi videoiden avulla. Elisalla ja Jannella on tarkoituksena tehdä EV esittelyvideo, voivat siinä samalla myös mainostaa kahvittelua.

Janne Rajamäki lisäsi, että muutkin hallituslaiset ovat tervetulleita mukaan.

12. Työelämä- & alumnitoiminta

Eero Kokkarinen on ilmoittanut yhdelle alumnijäsenelle, että hän voi liittyä maksuttomaan alumnirekisteriin. Saara Nurro selvittää vielä jäsenmaksun rahojen palautusta.

13. Kansainvälisyys

Vaihtohakua mainostettiin Instagramissa, Sara Kangassuo piti mydayn Instagram storyssa. International student hangout järjestetään keskiviikkona 5.2.2025.

14. Tutor

Janne Rajamäki tavannut Tiina Nyyssösen kanssa. Laitoksen puolesta orientaatioviikko tulee kestämään yhden viikon. Täytyy miettiä, miten tutorit ja hallitus järjestää orientaatioviikon tapahtumat.

Saara Nurro lisäsi, että mikäli orientaatio kestää vain yhden viikon, kotiryhmistä tulee olla laajemmat esittelyt.

14.1. Tutorhaku

Laitoksen kanssa toivotaan jälleen tiivistä yhteistyötä.

Tutorhaun kriteerit ovat samat kuin vuonna 2023-2024, kriteerit on todettu hyväksi Tiina Nyyssösen kanssa. Jäsenistölle on ilmoitettu olennaisista tiedoista.

Haku on alkanut 27.1.2025 ja päättyy 16.2.2025. Esittäytyminen tapahtuu 19.2.2025. Hakuprosessissa kirjallinen osuus vaikuttaa 75% ja suullinen 25%. Tarkemmat infot näistä ja valintaprosessista ovat tulossa tällä viikolla.

Saara Nurro otti esille, että tutorhaku on saanut palautetta. Kirjallinen hakulomake oli epäselvä, sillä oli vain yksi kysymys. Hakulomake on yliopiston, joten viedään palautetta eteen päin.

14.2. Tutorvalitsijat

Tämän vuoden tutorvalitsijat ovat Pedago ry:n hallituksesta varapuheenjohtaja Maria Malinen sekä Olivia Haataja, Matilda Hell ja Eero Kokkarinen. Vuoden 2024 tutoreista Siiri Nissinen, Annastiina Sahlberg ja Elisa Ruoppa. Fuksitoimikunnasta Leevi Henna, Saara Nurro ja Siiri Lampinen.

Esittäytymistilaisuudessa hakijoille ilmaistaan selkeästi, että vaikka kaikki valitsijat ovat nykyisen hallituksen jäseniä niin he edustavat tilaisuudessa eri toimijoita. Vuoden 2024 tutoreista ja fuksitoimikunnasta on kysytty kaikilta halukkuutta, mutta kaikki halukkuuden ilmoittaneet ovat hallituksen jäseniä. Päätöstä ei siis tee hallitus.

15. Kestävä kehitys

Kestävän kehityksen vastaava Elisa Ruoppa aloittanut kirpputorisuunnittelun yhdessä Abakus ry:n, Emile ry:n ja Varkaat ry:n kanssa. Päivä ei vielä tiedossa, mutta näillä näkymin järjestetään maaliskuussa. Suunnittelu vielä vaiheessa.

Hyväntekijämerkki on suunnitteluvaiheessa.

16. Yhteistyö

16.1. Yhteistyösopimukset

Sopimus Promlerin kanssa on päättymässä ja tammikuun hallituksen kokouksessa oli keskustelua vaihtaisimmeko haalarimerkkitoimittajaa. Merkkilabralla ja Merkatulla on kiinnostusta yhteistyöhön, mutta toimitusajat nousisivat.

Promlerin kanssa on aiemmin ollut ongelmia kommunikoinnissa, sillä heiltä on usein vastannut eri henkilö ja tämä aiheuttanut ongelmia. Tästä ei kuitenkaan ole heille annettu aiemmin palautetta. Päädyttiin, että keskustellaan vielä Promlerin kanssa ja ehdotetaan saataisiinko heiltä yksi yhteyshenkilö kenen kanssa asiat hoidettaisiin. Heillä on kuitenkin jo olemassa valmiina meidän tapahtumien haalarimerkkejä, joka helpottaa merkkien tilaamista.

Heidi's:n yhteistyösopimuksessa vuonna 2024 sovittu, että heillä tulee järjestää 3-6 tapahtumaa vuodessa. Lola on aukeamassa, joten ehdotetaan sopsisiko heille, että järjestäisimme esimerkiksi yhden tapahtuman Lolassa ja yhden Heidi's:ssä. Palataan asiaan.

Matilda Hell ja Leevi Henna ovat menossa keskiviikkona 5.2.25 keskustelemaan Freetimen ja Revolutionin yhteistyösopimuksesta. Aiemmassa sopimuksessa ollut, että meidän tulee pitää kolme tapahtumaa keväällä ja kolme tapahtumaa (muut kuin jatkot). Ehdotamme sopsisiko jatkossa, että kuusi tapahtumaa vuodessa. Määrä pysyisi samana, mutta ei olisi sidonnainen vuodenaikoihin.

DeLoreanin sopimusta ei enää jatketa.

17. SOOL ja JYY

SOOLilla isoissa linjoissa tällä hetkellä kunta- ja aluevaalit. Aapo Nikula ehdotti, mikäli halutaan järjestää jotain tähän liittyvää, ottaisiko edunvalvontasektori tästä koppia.

Talvipäivien koulumajoituksista on tulossa tietoa näillä näkymin piakkoin. Bussilla tulijat ovat majoituskouluilla noin klo 17-18 maissa.

Tiistaina 4.2.2025 webinaari kolmiportaisen tuen muutoksesta.

Aapo muistutti lukemaan JYY:n puolelta tulevan järjestökirjeen läpi. JYY myös järjestämässä järjestöaktiivien sitsit 26.2.2025. Ilmoittautuminen menee kiinni edeltävänä päivänä. Projekti- ja liikunta-avustusta mahdollista hakea 600€ per vuosi /ainejärjestö. Kevään avustuksen haun takaraja 31.5. Aapo kehotti myös käydä liittymässä omaan pestiin sopiviin foorumeihin. Linkit foorumeiden Telegram-ryhmiin löytyy järjestökirjeestä.

18. Menneet tapahtumat

18.1. Tammikuun hengailuilta 15.1. @B247 Päätelmä

Tammikuun hengailuilla oli osallistujia 13 henkilöä. Herkut maksoivat 14,77 euroa. Palautteita ei tullut yhtään.

18.2. Excursio Educa-messuille 25.1. @Helsinki

Osallistujia Educa-messujen excursiolla oli 36 henkilöä. Menot 1 233,10 euroa, jotka koostuivat bussin vuokrasta sekä sitsitarvikkeista. Tuottoa tuli 947,99 euroa lipputuloista ja SOOLin 600 euron avustuksesta. Tappiota tuli 285,12 euroa.

Palautteita palautelomakkeella tuli 13 kpl. Pääasiassa annettiin 4 ja 5 arvosanoja. Yhdenvertaisuudesta ja turvahenkilöiden lähestyttävyydestä tuli 1 kpl arvosana 2. Excursiosta tykättiin ja halutaan ehdottomasti lisää. Tapahtumassa erityisesti onnistui aikatauluttaminen, infoaminen, bussisitsikonsepti, edullisuus ja educa-messut ylipäättään.

Kritiikkiä tapahtumasta oli tullut liian pitkästä messujen kiertojajasta sekä bussisitseistä, sillä kaikki eivät jaksaneet osallistua sitsaamaan ja ne, jotka sitsasivat oltaisiin voitu sijoittaa bussin etuosaan ja takaosa rauhoittaa levolle. Toivottiin, että jatkossa sitsit ja Educa -messut pidettäisiin erillään ja reissu olisi kokonaan alkoholiton. Lisäksi menomatkan hiljaisuuteen oltaisiin haluttu kiinnitettävän enemmän huomiota, sillä tarkoituksena oli rauhoittaa bussi lepäämiseen ennen pitkää päivää. Lupa oli kuitenkin jutella, jos niin halusi eikä turvahenkilöille tultu sanomaan/laitettu viestiä, että hiljaisempaa matkaa toivottiin, joten tähän ei osattu puuttua.

Turvahenkilöiden toimintaan ei oltu täysin tyytyväisiä, sillä tulomatkalla toinen istui keskellä bussia ja toinen ihan takaosassa kuulokkeet korvilla, mikä koettiin lähestyttävyyden kannalta huonoksi. Lisäksi turvahenkilöiden olisi toivottu puuttuvan toustien ”painostukseen” rankkua annettaessa, kun toinen tousti antoi bussista myöhästyneelle rankuksi kirjoittaa runon. Toinen turvahenkilö (Olivia Haataja) pyytää anteeksi omaa toimintaansa matkalla ja on pahoillaan siitä, mikäli hänestä ei saanut lähestyttävää kuvaa. Hän istui

bussin takaosassa, sillä etupenkit piti vapauttaa tousteja varten ja hänellä oli kuulokkeet korvissa, mutta vain vastamelulla, sillä pitkän päivän jälkeen meinasi päänsärky iskeä sitseistä aiheutuneiden äänien takia. Hän siis oli tietoinen ympäristöstään, vaikka ei saattanut siltä vaikuttaa. Lisäksi hän ei kokenut rankun antamista painostavana, koska tousti ja rankun saaneet ovat keskenään ystäviä ja hän luotti siihen, että jos tilanne olisi todella koettu painostavana, siitä oltaisiin tultu hänelle sanomaan. On hyvä, että turvahenkilön toiminnasta annetaan palautetta, sillä käytännön ollessa vielä melko tuore Pedagon historiassa, on palaute elintärkeää toiminnan kehittämiseksi.

Saadut palautteet kirjataan ylös ja toimintaa tullaan kehittämään niiden pohjalta. Yhdenvertaisuusvastaavat myös päivittävät turvahenkilöiden ohjeistuksen.

18.3. Fuksisitsit 2.0 30.1. @Reaktori

Fuksitoimikunta järjesti fuksisitsit 2.0. Osallistujia oli 86 henkilöä. Menoja oli yhteensä 51 euroa ja tuloja tuli 129,64 euroa. Voitolla ostettiin sitseille kaksi discopalloa, joita Pedago voi tulevaisuudessa hyödyntää. Voittoa jäi tämän jälkeen 38,64 euroa.

Palautteita palautelomakkeella tuli 13 kpl. Palautteessa oli hajontaa, arvosanoja 2-5. Enimmäkseen kuitenkin arvosanoja 4-5. Oli tykätty ja pidetty tapahtuma. Tapahtumaa pidettiin hauskana ja matalalla kynnyksellä osallistuttavana. Osallistujista oli mukavaa viettää oman vuosikurssin kanssa aikaa. Kritiikkiä oli taukojen aikatauluttamisesta ja pituudesta.

19. Tulevat tapahtumat

19.1. International student hangout 5.2. @Alkulähde

Tapahtuman vastuuhenkilöinä Elina Koskela ja Tram Tran sekä Linnea Jylhä. Turvahenkilönä toimii Elina Koskela. Olivia Haataja on myös auttanut järjestelyissä.

Tapahtumassa vietetään aikaa vaihto-oppilaiden ja suomalaisten opiskelijoiden kesken. Tapahtumaan ei tehdä hankintoja.

19.2. Kylpylätapahtuma Stimulus ry:n kanssa 12.2. @Laajavuori

Stimulus ry hoitaa tapahtuman järjestämisen. Monia ainejärjestöjä mukana. Pedagon Instagramissa ollut mainos tapahtumasta. Tapahtuma maksaa osallistujalle 9 euroa ja se maksetaan paikan päällä.

19.3. Kapselien suursitsit: ystävänpäiväsitsit 13.2. @Aaltosali

Poikkitieteelliset sitsit ystävänpäivä -teemalla.

Tapahtuman vastuuhenkilöinä toimivat tapahtumavastaavat Olivia Haataja ja Linnea Jylhä. Annastiina Sahlberg auttaa myös järjestelyissä. Sitsit toustaavat Olivia Haataja ja Maria Malinen. Turvahenkilöinä toimivat Pedagosta Janne Rajamäki, Jimi Rytönen ja Tuulia Turpeenoja sekä Abakukselta Iida Huhta-aho.

Tapahtumat menot ovat 1 589,94 euroa Aalto -salin vuokrasta ja haalarimerkeistä. Tulot tapahtumasta 993,51 euroa eli jäädään tappiolle 596,43 euroa.

Tapahtumassa tehdään yhteistyötä muiden Kapseliainejärjestöjen kanssa. Vargaat ry:ltä saadaan koristeet.

19.4. Helmikuun hengailuilta 18.2. @Boombox

Yhdenvertaisuusvastaavien Aapo Nikulan, Saara Nurron ja Siiri Lampisen järjestämä hengailuilta, jossa ommellaan haalarimerkkejä tulevia Talvipäiviä varten. Tapahtuman turvahenkilönä toimii Siiri Lampinen.

Budjetti 20 euroa, jolla ostetaan herkkuja tapahtumaan.

19.5. SOOLin Pre-Talvipäivät 19.2. @Kampusalue

Tapahtuman päävastuu SOOLin aluetoimijoilla, mutta rasteille ainejärjestöjen edustajia. Pedago pitää yhtä (1) rastia osana talviriehaa. Yhteistyössä SOOLin ja muiden ainejärjestöjen kanssa.

19.6. Talvipäivät 21.-23.2. @Helsinki

Abakus ry hoitanut kyydit.

20. META

Aapo Nikula oli huomannut, että Ruusulan kahvinkeittimessä on ollut kahvit viikonlopun yli. Ruusulaan täytyy lisätä vielä ohjeita tähän liittyen.

Eero Kokkarinen mainitsi, että on suunnittelemassa 5. vuosikurssin opiskelijoille yhteistä hengailu-iltaa/tapahtumaa.

21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 4.3.2025

Veera Hynninen päätti kokouksen ajassa 20.07

Jyväskylässä 3.2.2025

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.